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Rusko žádá OSN o vyšetřování biologických zbraní:
USA je mají vyrábět na Ukrajině
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Svět

28 října, 2022

Zatím bez komentáře

3minuty čtení

Rusové žádají Radu bezpečnosti OSN o zahájení

vyšetřování biologických zbraní Spojených států

amerických na Ukrajině. Včera o tom informovalo ruské

ministerstvo zahraničních věcí.

Adedeji Ebo, který je zástupcem vysoké představitelky OSN pro

odzbrojení reagoval, že OSN neví o žádném programu na vývoj

biologických zbraní na Ukrajině.
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,,Jsme si vědomi toho, že Ruská federace podala oficiální stížnost…

týkající se obvinění z programů vývoje biologických zbraní na

Ukrajině,“ řekl Ebo.

I Spojené státy reagují, že Ruská tvrzení o vývoji biologických zbraní

na Ukrajině jsou „čistý výmysl.“

,,Přesto musím využít této příležitosti a uvést věci na pravou míru.

Ukrajina nemá program na vývoj biologických zbraní… Spojené státy

nemají program na vývoj biologických zbraní,“ řekla velvyslankyně

Spojených států pro OSN Linda Thomasová-Greenfieldová.

NEZAPOMEŇ ČTĚT:   Nizozemsko se připravuje na pád eura. Vědí,

co my ne?

Ruský prezident Vladimir Putin učinil v květnu 2022

několik důležitých prohlášení o amerických biologických

laboratořích na Ukrajině. Podle něj existují o jejich

existenci na území sousedního státu nezvratné důkazy.

„Nyní, během speciální operace na Ukrajině, byly získány listinné

důkazy o tom, že v podstatě v bezprostřední blízkosti našich hranic

byly vytvořeny komponenty biologických zbraní, v rozporu s

konvencemi o zákazu biologických a toxinových zbraní se

vypracovávaly možné metody a mechanismy pro destabilizaci

epidemiologické situace v postsovětském prostoru,“ řekl ruský

prezident během summitu ODKB v Moskvě.

NEZAPOMEŇ ČTĚT:   Kadyrov: Co na nás pošlou své LGBTI lidi?

Putin připomněl, že Rusko už dlouho bije na poplach před vojensko-

biologickou aktivitou USA v postsovětském prostoru.

„V našem společném regionu vytvořil Pentagon desítky

specializovaných biologických laboratoří a center, které se v žádném

případě nezabývají poskytováním praktické lékařské pomoci
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obyvatelům zemí, ve kterých zahájily svou činnost. Jejich hlavním

úkolem je sbírat biomateriály a studovat pro vlastní účely specifika

šíření virů a nebezpečných chorob,“ dodal prezident.

Pomoz nám rozjet náš nový portál Plénum.cz Pošli tento článek přátelům
nebo ho sdílej na sociální síti. Velice nám to pomůže! Děkujeme a
nezapomeň! Slovensko na prvním místě!

 

 


